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Jegyzıkönyv  
 
 
 
Készült: a Fejér Megyei Közgyőlés Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi 
Bizottság 2012. február 21-i ülésérıl 
 
 
Jelen vannak:  Dr. Sükösd Tamás a bizottság elnöke, 
 Balogh Gergely a bizottság tagja, 
 Wurczinger Lóránt a bizottság tagja, 
 Árgyelán János a bizottság tagja 
 továbbá: 
 Mészáros Tamás a KDRFÜ munkatársa 
 Dr. Molnár Krisztián fıjegyzı, 
 Dr. Kovács Zoltán aljegyzı, 
 Kovácsné dr. Kocsis Gabriella fıosztályvezetı, 
 Galler Nándorné fıosztályvezetı, 
 Igari Antal fıépítész 
 Tóthné Czövek Erika jkv. vezetı 
 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Köszöntötte a bizottság tagjait, az ülésre meghívott vendéget és a hivatal 
munkatársait.  
Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mivel a bizottság 5 tagja közül 4 tag 
az ülésen jelen van. 
 
Javasolta a bizottság tagjai részére, hogy a díszpolgári cím és díjak 
adományozására vonatkozó javaslat megtárgyalására a közgyőlés napján kerüljön 
sor, tekintettel arra, hogy az frakciók közötti egyeztetések még nem történtek meg. 
Javasolta továbbá, hogy a meghívóban szereplı napirendeken kívül a bizottság jelen 
ülés keretében tárgyalja meg a 2011. évi költségvetési rendelet módosításáról szóló 
kiegészítést, a Kápolnásnyék Község Településrendezési Terve módosításának 
közbensı véleményezésére vonatkozó javaslatot, továbbá a Fejér Megyei 
Területfejlesztési Tanács 2011. évi tevékenységérıl szóló beszámolót. 
 
Egyéb javaslat nem lévén kérte a bizottság szavazatát a napirendrıl – az 
elhangzottak szerint -. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 
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Napirend:  
1. Javaslat a Fejér Megyei Önkormányzat 2011. évi költségvetésének módosítására 
2. Javaslat a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi költségvetésének 

megállapítására 
3. Javaslat a Közép-dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács 2011. évi beszámolója 

elfogadására 
4. Javaslat a megszőnt Közép-Dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács feladatainak 

és vagyonának átvételére 
5. Javaslat a megszőnt Fejér Megyei Területfejlesztési Tanács feladatainak és 

vagyonának átvételére 
6. Javaslat a teljesítménykövetelmények alapját képezı, a Fejér Megyei 

Önkormányzat 2012. évi céljainak meghatározására 
7. Javaslat Mór Város Településrendezési Terve 5. sz. módosításának közbensı 

véleményezésére 
8. Javaslat Pusztaszabolcs Város Településrendezési Terve módosításának 

elızetes véleményezésére 
9. Javaslat a Kápolnásnyék Község Településrendezési Terve módosításának 

közbensı véleményezésére,  
10. Beszámoló a Fejér Megyei Területfejlesztési Tanács 2011. évi tevékenységérıl 
11. Egyebek  
 
 

1.) Javaslat a Fejér Megyei Önkormányzat 2011. évi költségvetésének 
módosítására  

 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Tájékoztatta a bizottság tagjait, hogy az 1/A. elıterjesztésben szereplı rendelet-
tervezetet kéri figyelembe venni a szavazás során. Ezt követıen megnyitotta a 
napirend feletti vitát és megkérdezte a jelenlévıket, hogy van-e valakinek 
észrevétele, hozzászólása az elıterjesztéshez. 
 
Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Hozzászólásában elmondta, hogy a törvényi elıírásoknak megfelelıen kerül 
beterjesztésre a testület elé az elıterjesztés. Az önkormányzat könyvvizsgálója 
törvényesnek és jogszerőnek találta az elıterjesztésben foglaltakat. A kiegészítés 
indoklásaként elmondta, hogy a Fejér Megyei Szent György Kórház vállalkozási 
tevékenysége eredményébıl származó 25.000.000 forint összeg került a rendeletben 
és a mellékletében nevesítésre.  
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megköszönte Fıjegyzı úr szóbeli kiegészítését. Egyéb kérdés, hozzászólás 
hiányában kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésrıl. 
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A bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

8/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Kiegészítı javaslat a Fejér Megyei Önkormányzat 2011. évi 
költségvetésérıl szóló 2/2011. (II.25.) önkormányzati rendelet módosítására” c. 
elıterjesztést és azt a közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
 

2.) Javaslat a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi költségvetésének 
megállapítására  

 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Hozzászólásában elmondta, hogy nem túl tág keretek között mozoghatnak a megyei 
önkormányzatok. Összességében mintegy 5 milliárd forint lett az idei évben a 
központi költségvetésben betervezve, ebbıl a Fejér Megyei Önkormányzat mintegy 
250 millió forintból gazdálkodhat. Véleménye szerint szakmailag nagyon jól 
összeállított az anyag. Valóban nagyon szők pénzügyi keret között mozoghat a 
közgyőlés, de bízik abban, hogy tartható lesz a megyei önkormányzat költségvetése. 
Ezt követıen megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte kíván-e valaki 
kérdést, észrevételt tenni az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a megyei önkormányzat idei évi 
költségvetése kisebb volumenő, mint a tavalyi – ez világossá válhatott mindenki 
számára az elızı napirend tárgyalása során is – kb. 250-300 millió forintból 
gazdálkodhat a közgyőlés.  
Tájékoztatta a bizottságot, hogy a területfejlesztésrıl szóló törvény 2012. január 1-jei 
változása folytán regionális fejlesztési tanácsok és a megyei területfejlesztési 
tanácsok megszőnése folytán a tanácsok pénze a megyei önkormányzatokat illetik 
meg, így a megyei területfejlesztési tanácstól 7 millió forint összeg, a regionális 
fejlesztési tanácstól három megye összességében 12500,- forint összeg növeli 
költségvetést.  
Az elıterjesztésbıl jól látszik – mondotta, hogy nagyon szőkös a költségvetés, amely 
nagy részben a közgyőlés és a hivatal minimális mőködési költségeit és személyi 
juttatásait tartalmazza. Ígéretet kaptak a megyei önkormányzat esetleges plusz forrás 
bevonására, amennyiben ez így lesz, a megyei önkormányzat vezetése mindent 
megtesz a költségvetési bevételek növelése érdekében.  
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Árgyelán János – a bizottság tagja: 
 
Elmondta, nagyon jó látni a költségvetésben, hogy a hiány összege 0. Reményét 
fejezte ki ugyanakkor, hogy ez jövıben is tartható lesz. A felhalmozási költségvetési 
kiadással kapcsolatban kérte a hivatal tájékoztatását, hogy miért van szükség ezen 
tétel tervezésére. 
 
Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Tájékoztatásul elmondta, hogy a megyei önkormányzatnak az idei évtıl kezdıdıen 
nincsen hitelfelvételi lehetısége. A Fejér Megyei Önkormányzat pénzeszközeinek 
kezelése kincstári letéti számlán folyik, mely számláról kerülnek kiegyenlítésre a 
tavalyi évrıl áthúzódó tartozások. 
Képviselı úr kérésére válaszolva elmondta, hogy a megyei önkormányzat a Fejérvíz 
Zrt-ben lévı részvénycsomagjának, illetve a KEMP Kft-ben lévı üzletrészének 
értékesítésébıl befolyt bevételei kerültek beállításra az említett költségvetési tételen. 
 
Árgyelán János – a bizottság tagja: 
 
A szavazás megkezdése elıtt módosító javaslattal kívánt élni az elıterjesztéssel 
kapcsolatban a következık szerint.  
A megye feladatai nagyon leszőkültek, így véleménye szerint a megyei elnökségnek 
is sokkal kevesebb a feladata, másrészt ha költségtakarékosságról beszélünk, akkor 
csökkenteni szükséges az Elnök úr és az Alelnök urak a juttatását is. Javasolta, hogy 
fele olyan mértékben kerüljenek támogatásra ezen tételek, vagyis kilométer futott 
kilométerben 3000-et havonta, a 40 ezres telefon költséget 20 ezerben, az internet 
használat 10 ezer forintban kerüljön meghatározásra. A fıállású alelnöknél ezen 
tételek ugyancsak megfelezve kerüljenek a költségvetésbe beépítésre. Javasolta 
továbbá, hogy a társadalmi alelnök esetében, mivel ott már eleve nagyon nyomott 
számok vannak, maradnának a javaslat szerinti tételek. 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát elsıként az 
elıterjesztésben szereplı határozati javaslatról. 
 
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

9/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi költségvetésének 
elfogadásával kapcsolatos egyéb döntések meghozatalára vonatkozó határozati 
javaslatot és azt a közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
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Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Ezt követıen kérte a bizottság szavazatát Árgyelán János módosító indítványáról 
nevezetesen, hogy a rendelet-tervezetben a közgyőlés elnöke és fıállású alelnöke 
részére a munkavégzés ellátása kapcsán meghatározott költségek összegének felét 
állapítsa meg a részükre 2012. évben a közgyőlés.  
 
A bizottság 1 igen, 3 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül az ismertetett javaslat 
elfogadását nem támogatta. 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Végezetül kérte a bizottság szavazatát az elıterjesztésben szereplı rendelet-
tervezetrıl.  
 
A bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

10/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a Fejér Megyei Önkormányzat 2012. évi költségvetésének 
elfogadásával kapcsolatot rendelet-tervezetet és azt a közgyőlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
 
 

3.) Javaslat a Közép-dunántúli Regionális Fejleszté si Tanács 2011. évi 
beszámolója elfogadására  

 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Köszöntötte az ülésen megjelent Mészáros Tamás urat, a KDRFÜ munkatársát és 
kérte egy rövid szóbeli kiegészítés megtételére. 
 
Mészáros Tamás – a KDRFÜ munkatársa: 
 
Szóbeli hozzászólásában elmondta, hogy az 1996. évi XXI. törvény, amely a 
területfejlesztést és a területrendezést szabályozza január 1-jével módosult. Ebben a 
törvényben az szerepel, hogy a regionális fejlesztési tanácsok megszőnnek és 
jogutódjai a területileg illetékes megyei önkormányzatok lesznek. Ennek szellemében 
került beterjesztésre a 2011. évi szakmai és költségvetési beszámoló, amelyet a 
KDRFÜ könyvvizsgálója jogszerőnek és törvényesnek talált.  
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Ezt követıen tájékoztatta a bizottságot a tanács mőködésébıl megmaradt és a 
megyei önkormányzatokat illetı részesedésekrıl. Elmondta, hogy 2011. december 
31-i állapot szerint 21.000,-Ft maradvány volt a tanács számláján, ez az összeg jelen 
állapot szerint, a folyamatos számlavezetési díjak miatt 12.500,-Ft-ra csökkent. Ebbıl 
az összegbıl a jogutódok, tehát a három megyei önkormányzat egyenlı arányban 
részesedik.  
 
Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Kifejtette, hogy létezik az országban olyan megszőnt fejlesztési tanács, amely 
nagyobb készpénz-állománnyal rendelkezik. Kiemelte az észak-magyarországi 
régiót, ahol a tanács jelentıs ingatlan-vagyonnal is, illetve különféle pályázati 
elosztás felett is rendelkezett, illetve társasági részesedése volt.  
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megköszönte a szóbeli kiegészítéseket. Megnyitotta a napirend feletti vitát és 
megkérdezte a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
elıterjesztéssel kapcsolatosan? 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát  
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

11/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat a Közép-dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács 2011. évi 
beszámolója elfogadására” címő napirendet és azt a közgyőlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
 

4.) Javaslat a megsz őnt Közép-Dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács 
feladatainak és vagyonának átvételére  

 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdés, észrevétel az 
elıterjesztéssel kapcsolatosan. Egyebekben megjegyezte, hogy az elıterjesztés 
kapcsolódik az elızı napirendhez. 
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Mészáros Tamás – a KDRFÜ munkatársa: 
 
Hozzászólásában elmondta, hogy feladat és a vagyon átvételére vonatkozó 
javaslatot a Komárom-Esztergom, illetve a Veszprém Megyei Önkormányzat 
Közgyőlései egyhangúan támogatták. A Fejér Megyei Önkormányzat által történı 
elfogadás után kerül továbbításra az anyag a Nemzeti Erıforrás Minisztérium 
részére. Kifejtette, hogy a tanács elnökének nyilatkozata alapján valamennyi 
információ, iratanyag, stb. átadásra került a jogutód megyei önkormányzat számára, 
aki ezt aláírásával elismeri. Tájékoztatást adott az ügynökség korábbi munkatársával 
kapcsolatban felmerült munkaügyi per jelenlegi állásáról, amely természetesen nem 
a megyei önkormányzatot terheli, hanem a minisztériumot, mivel az ügyben az 
alperes az állam.  
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Egyéb hozzászólás, vélemény hiányában kérte a bizottság szavazatát az 
elıterjesztésrıl. 
 
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

12/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat a megszőnt Közép-Dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács 
feladatainak és vagyonának átvételére” címő napirendet és azt a közgyőlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 
 

5.) Javaslat a megsz őnt Fejér Megyei Területfejlesztési Tanács feladatai nak 
és vagyonának átvételére  

 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e kérdés, észrevétel az 
elıterjesztéssel kapcsolatosan. 
 
Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
Tájékoztatásul rövid szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy jelenleg a Fejér Megyei 
Területfejlesztési Tanács számláján 7 millió forint áll rendelkezésre. Korábban is a 
megyei önkormányzati hivatal látta el a tanács munkaszervezeti feladatait, így ez egy 
formális feladat átadás-átvétel történik, amely természetesen a törvényi elıírásoknak 
megfelel. 
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Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megköszönte Fıjegyzı úr kiegészítését és üdvözli, hogy a megyei önkormányzat 
költségvetése a tanácstól örökölt maradvány-összeggel növekedni fog. 
 
Egyéb kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az 
elıterjesztésrıl. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

13/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat a megszőnt Fejér Megyei Területfejlesztési Tanács 
feladatainak és vagyonának átvételére” címő napirendet és azt a közgyőlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 

6.) Javaslat a teljesítménykövetelmények alapját ké pezı, a Fejér Megyei 
Önkormányzat 2012. évi céljainak meghatározására  

 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Elmondta, hogy a megyei önkormányzatnak a törvényi elıírásnak megfelelıen el kell 
fogadnia a hivatalánál foglalkoztatott köztisztviselık tekintetében a 
teljesítménykövetelmények alapját képezı tárgy évi célokat, amely a jelen 
elıterjesztésben megfogalmazott célokat tartalmazza.  
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte a bizottság tagjait van-e valakinek 
kérdése, véleménye az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Dr. Molnár Krisztián – fıjegyzı: 
 
A teljesítménykiírás a célok meghatározása, mely alapján történik a hivatal 
munkatársainak az értékelése a következı évben. Azon véleményének adott hangot, 
hogy a teljesítményértékelés újrafogalmazására lenne szükség, amely a közférában 
foglalkoztatottak tényleges motiválására helyezné a hangsúlyt. 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Egyéb kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az 
elıterjesztésrıl. 
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A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

14/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat a teljesítménykövetelmények alapját képezı, a Fejér 
Megyei Önkormányzat 2012. évi céljainak meghatározására” címő napirendet és azt 
a közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
 

7.) Javaslat Mór Város Településrendezési Terve 5. sz. módosításának 
közbens ı véleményezésére  

 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e valakinek véleménye, 
észrevétele az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Igari Antal – fıépítész: 
 
Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy önkormányzatunk korábban már 
megtárgyalta a szabályzat elızetes véleményezését. A módosítás 7 javaslatból állt, 
melybıl két javaslat tekintetében önkormányzatunk észrevételeket tett a móri 
önkormányzat részére, aki fenntartotta javaslatát.  
A jelenlegi elıterjesztésben a közgyőlés felhívja a figyelmet arra, hogy EU Víz 
Keretirányelv hazai megvalósításaként az Észak-Mezıföld és Keleti-Bakony 
vízgyőjtı terület felszíni és felszín alatti víztesteinek megóvása érdekében készített 
vízgyőjtı-gazdálkodási tervben foglaltak összehangolandók a helyi 
településrendezési célokkal, területhasznosításokkal.  
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Egyéb kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az 
elıterjesztésrıl. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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Fejér Megye Közgy őlése 

Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 
15/2012. (II. 21.) számú 

Határozata 
 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat Mór Város Településrendezési Terve 5. sz. módosításának 
közbensı véleményezésére” címő napirendet és azt a közgyőlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
 

8.) Javaslat Pusztaszabolcs Város Településrendezés i Terve módosításának 
elızetes véleményezésére  

 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e valakinek véleménye, 
észrevétele az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Igari Antal – fıépítész: 
 
Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a temetı bıvítésérıl lenne szó, 
önkormányzati tulajdont vonnának be belterületbe. Tekintettel arra, hogy a tervezett 
övezeti átsoroláshoz kiváló termıhelyi adottságú szántóterület, így a Földhivatal 
hozzájárulása szükséges hozzá.  
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Egyéb kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az 
elıterjesztésrıl. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

16/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat Pusztaszabolcs Város Településrendezési Terve 
módosításának elızetes véleményezésére” címő napirendet és azt a közgyőlésnek 
elfogadásra javasolja. 
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9.) Javaslat a Kápolnásnyék Község Településrendezé si Terve 

módosításának közbens ı véleményezésére,  
 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e valakinek véleménye, 
észrevétele az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Igari Antal – fıépítész: 
 
Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a korábbi ülésen az elızetes 
véleményezésre került sor, most a részletes véleményezés tekintetében kell a 
közgyőlésnek állást foglalnia.  
Megállapítható, hogy egységes tervjavaslatot tartalmaz az anyag. A tervezési terület 
egyik részében a védı sáv cseréjét kívánják megvalósítani, amely vállalkozási 
területbe kerül, a másik pedig lakóövezeti területbe. A táji és természeti érték 
szempontjából úgy értékelhetı, hogy nagy veszteség nem keletkezik, mivel szántó 
területrıl van szó és nem erdıterületrıl.  
A tervezési terület másik része a Vörösmarty Emlékház tekintetében a HÉSZ 
módosítására kerülne sor, ahol szigorítanák a közmő és a szennyvízellátottság fokát.  
További tervezési terület a vasútvonal fejlesztése során telekhatár módosítások 
megtétele, ugyanakkor a javaslat tartalmazza zajvédı növénysáv telepítésének 
szükségességét. 
Az utolsó pontja a meglévı építési övezet beépítési paramétereinek módosítása, 
nevezetesen az önkormányzat csökkentené a minimális teleknagyságot és az 
építménymagasságot, melyet a javaslat is támogat. 
 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Egyéb kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az 
elıterjesztésrıl. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

17/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Javaslat a Kápolnásnyék Község Településrendezési Terve 
módosításának közbensı véleményezésére” címő napirendet és azt a közgyőlésnek 
elfogadásra javasolja. 
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10.) Beszámoló a Fejér Megyei Területfejlesztési Ta nács 2011. évi 

tevékenységér ıl 
 
 

Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Megnyitotta a napirend feletti vitát és megkérdezte van-e valakinek véleménye, 
észrevétele az elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Egyéb kérdés és hozzászólás hiányában kérte a bizottság szavazatát az 
elıterjesztésrıl. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Fejér Megye Közgy őlése 
Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi  Bizottságának 

18/2012. (II. 21.) számú 
Határozata 

 
Fejér Megye Közgyőlése Pénzügyi, Jogi, Fejlesztési és Nemzetiségi Bizottsága 
megtárgyalta a „Beszámoló a Fejér Megyei Területfejlesztési Tanács 2011. évi 
tevékenységérıl” címő napirendet és azt a közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 

 
 
11.) Egyebek  

 
Dr. Sükösd Tamás – a bizottság elnöke: 
 
Egyéb napirend nem lévén megköszönte a bizottság munkáját és az ülést bezárta. 
Emlékeztetıül elmondta, hogy 2012. február 23-án 8.00 órakor az önkormányzat II. 
emeleti tárgyalójában ismételt ülésre kerül sor, ahol a díszpolgári címek és egyéb 
díjak tekintetében hozná meg a bizottság állásfoglalását.  
 
 

Kmf. 
 

Dr. Sükösd Tamás 
a bizottság elnöke 

Készítette: 
Tóthné Czövek Erika 
 
Törvényességi ellenırzésre bemutatva: 
 
Székesfehérvár, 2012. március 12.            …………………………… 
         Kovácsné Dr. Kocsis Gabriella 
             fıosztályvezetı 
 


